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A pályázat tartalmas, áttekinthető, logikusan felépített. Terjedelme megfelelő, hangvétele, 

stílusa határozottságot sugall. A pedagógiai és vezetői hitvallása meggyőző. 

 

Szakmai önéletrajza alapján megállapítható, hogy a pályázó vezetői gyakorlattal 

rendelkezik, hiszen az eddigi igazgatói megbízatása előtt igazgatóhelyettesi pozíciójában is 

tapasztalatot szerzett iskolánk irányításában. Ez alátámasztja pályázatának hitelességét. 

Előzetes szakmai (gépész – informatikai - tanári) életútja biztosítékot adhat arra, hogy 

iskolánk – melybe alapvetően a szakképzés miatt jelentkeznek a diákok – szakképzési 

problémáit megértse, orvosolni tudja, fejlesztési törekvéseinket támogassa. 

Az egyes részek közötti arányokat tekintve domináns a „Helyzetelemzés” fejezet, ami nem 

meglepő, hiszen a pályázó jelenleg is az intézmény igazgatói pozícióját tölti be, így az itt 

ismertetett eredmények és folyamatok az Ő munkáját is jellemzik. 

Munkaközösségünk véleménye szerint az itt leírt megfogalmazások helytállóak, bár 

néhány helyen (pl.: a tárgyi feltételeknél) diplomatikusan fogalmaz. 

A rövid és középtávú stratégiai elképzelései véleményünk szerint a beszűkült 

lehetőségekhez igazodnak (vezetői mozgástér korlátozottsága), de meglátásunk szerint ennek 

ellenére ezen belül maximálisan ki szeretné használni a meglévő adottságainkat. A fejlesztési 

tervek területén az a véleményünk, hogy jó koncepciókkal, ötletekkel rendelkezik, ami 

támogatásra méltó. Például a pedagógusok fásultságának, kiégésének elkerülésére 

javasolnánk a pedagógiai továbbképzések mellett a szakterületi, szakmai újdonságokat 

bemutató továbbképzésekre elküldeni a pedagógusokat, mivel az új technológiák, szakmai 

módszerek ismertetése viszi előre a szakmai oktatást. 

A pályázó munkaközösségünkkel vezetőként és magánemberként is évek óta jó kapcsolatot 

ápol, a felmerülő problémákat igyekszik eredményesen megoldani, az oktatás színvonalának 

emelésére tett törekvéseinket támogatja. A pályázatában leírtakkal egyetértünk. 

 

A Közlekedési munkaközösség a benyújtott pályázatot támogatja, elfogadásra 

javasolja. 
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